
 

 

Dagsorden for kollegierådsmøde 
Den 11-02-2019 kl 18:30 

 

1. Fremmødte 

- Sebastian 3230 

- Amanda 2011 

- Martin 2011 

- HC 3322 

- Joachim 1036 

- David 1033 

- Anders 3226 

 

2. Gæster 

-  ingen 

 

3. Afstemning om lukkede punkter 

LUKKET 

4. Godkendelse af referat 

- Referatet godkendes enstemmigt.  

 

5. Post 

-  Flagdags opdatering fra flagudvalget.  

- Flagdage godkendes, uden yderligere kommentarer.  

 



 

 

6. Nyt siden sidst 

-   Siden sidst har Amanda og Martin har opdateret motionsudvalget på 
vilkårene for samarbejdet. 

- Sebastian og Anders hænger nye sedler op i glasskabene. 

- Planlægningen af fødselsdagen er små småt gået i gang.  

- Motionsudvalget har indkøbt 2 crosstrainere.  

 

7. Konto Update 

-  270.000 I PLUS 

 

8. Indkøb af diverse kontorartikler 

-  Dymo mangler, og stor kasserer mappe, lærred til projektoren fra 
IKEA. 

- Det vedtages. 

 

9. Køkkenet på Huset 

-   Toys R us har doneret en masse tallerkener og glas og deslige til 
køkkenet, nu skal der ryddes op i.  

- Amanda finder en dag.  

 
10. Husorden 
- Sebastian og Anders kigger på et udkast til husorden og udendørs regler 
til næste møde. 
 
11. Billardbord  
- vi vil gerne have et pool bord igen. Vi skal have etableret kontakt til Søren 
Søgaard.  



 

 

- Martin eller H.C. 
Pris ca. 14.000 + løftedel. 
 
12. Trøjer til udvalg 
- rådet gav trøjer til udvalgene sidste år.  
- vi kan spare på opstarts gebyr ved at bestille samtidig med arrangør tøj til 
fødselsdagen.  
- det vedtages, Amanda står for det. 
 
13. Nyt indgangsparti 
- partiet er færdigt  men mangler udsugning.  
- nogen hiver fat i portner Claus som står for det.  
- Amanda vil gerne stå for det.  
 
14. Planlægning af næste møde 
-  d. 27/2 klokken 18:00 
 
15. Punkter til næste gang 
Poolbord 
Indgangsparti – ventilation. 
Husorden, hjemmeside.  
16. Evt. 

1. Booking kalender 

- Amanda har oprettet teamup kalender som booking system, tilknyttet 
rådsmailen med administrator link.   

2. Opfølgninger på dispensationsansøgninger  

- Vi mangler et system til at holde øje med om folk overholder deres 
vilkår.  

Vi overvejer løsninger til næste gang.  
 


